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Beste collega’s,
 
Periodieke keuring is noodzakelijk in ons vak, om te zorgen dat iedereen die operationeel 
inzetbaar is aan de minimale conditie eisen voldoet. Deze test mag jullie fysieke of emotionele 
gezondheid natuurlijk niet in gevaar brengen.
Dat beeld lijkt in onze regio en zelfs landelijk (via VBV) te ontstaan naar aanleiding van recente 
incidenten en klachten over de PPMO en stairmaster in het bijzonder. Bij sommige collega’s die 
de PPMO keuring gedaan hebben of nog moeten doen, roept de test gevoelens van 
onveiligheid op. En dat in een organisatie die juist staat voor veiligheid! Dat gaat mij en mijn 
collega’s aan het hart. 
 
Het is mede aan de OR/OC te danken dat dit onderwerp extra onder mijn aandacht is gebracht. 
Zodoende heb ik deze week een goed gesprek gevoerd met collega’s van HRM, OV en OM, 
OR/OC over de problemen die ervaren worden en de mogelijke oplossingen die we zien.
Ik wil jullie graag laten weten dat we nu hard aan het werk zijn om de geconstateerde 
problemen op te lossen. Onze aanpak richt zich op een pakket aan maatregelen. Omdat de 
Arbeidsinspectie de stairmaster recent als veilig heeft beoordeeld, richten onze praktische 
verbeteracties zich in eerste instantie op een duidelijkere uitnodiging met achtergrondinformatie, 
goede ontvangst, aangepaste instructie (vooraf en tijdens) en zorgvuldige begeleiding, nazorg 
en evaluatie.
 
Ondertussen zoeken we samen met RB naar een vaste trap als alternatief voor de stairmaster. 
De eerder gebruikte trap van de Westerscheldetunnel is helaas niet beschikbaar wegens 
onderhoud.
Daarnaast zijn we bezig met een onderzoek naar meer langere termijn verbeteringen van de 
ongevalsregistratie en -afhandeling (via Topdesk). We heroverwegen de hele PPMO-
organisatie voor 1/1/19 en nemen de gevolgen van de landelijke evaluatie PPMO daarin mee. 
Verder denken we na over de aanschaf van een eigen baan en het faciliteren van periodieke 
testen om de baan te oefenen en de algemene conditie te verbeteren.



 
Jullie hebben natuurlijk ook een eigen verantwoordelijkheid om je goed voor te bereiden en om 
ondersteuning te vragen. Dus nodig ik collega’s die nu problemen ervaren met het doen of 
behalen van de stairmaster/PPMO uit om zich (voor zover nog niet gedaan) direct te melden bij 
je ploegleider. Op basis van deze inventarisatie kijken we samen met Operationeel Managers 
hoe we extra voorlichting kunnen geven over de achtergrond van de keuring en hoe we 
collega’s persoonlijk, op maat kunnen ondersteunen naar de volgende keuring. 
 
Ik hoop van harte dat het jullie duidelijk is, dat ik dit zie als een heel serieus onderwerp. Daarbij 
ben ik heel blij met de medewerking van de OR/OC. Zij vormen de verbindende factor met jullie 
en helpen mee om zaken samen op te lossen.
 
Jullie horen snel over de concrete maatregelen. In ieder geval voor de volgende keuringen eind 
deze maart.
 
Als je vragen of opmerkingen hebt, of aanvullingen, neem dan contact op met je Operationeel 
Manager. 
 
Hartelijke groet, Ilone Blaauw.
Manager Brandweer a.i.


